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Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2024; január 11; (csütörtök) napján 14 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Dísztermében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes- 
 Móra Viktória bizottsági tag- 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag- 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag- 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Majnay Gábor osztályvezető- 

 !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens; 

Kovács Klaudia adminisztrátor; 

 

Megjelentek:     Bay !ttila ügyvezető igazgató; 

     Horváth Gyula- 
 Rácz Petra; 

 Rózsa Gábor; 

 Eördögh Péter; 

 Sike Gábor; 

 Steig Csaba; 

 Scherer Tamás; 

 Paszler József; 
 Nagy Sándor  
 Schneider Gábor 

 Szabó Barbara 

 Koszorú Csaba 

 Kővári Zsolt 
 Sebestyén Gyula/ 
  

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 14 
óra 15 perckor megnyitja; 
 

Murvai Árpád elnök: Tisztelettel és barátsággal köszöntök mindenkit a mai Oktatás, Sport és 
Ifjúsági bizottsági ülésen. Megköszönöm, hogy elfogadták, elfogadtátok a meghívásunkat. Van 

itt néhány személy, aki még nem találkozott velünk, az ő kedvükért, ha nem tartjátok 
illetlenségnek, elmondanám, hogy a bizottság tagjai kikből állnak, aki meg ismer bennünket, 
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attól elnézést kérek. Mácsik Henriettát mutatnám be, Faragó Zsolt elnökhelyettes, Viktóriát 
mindenki ismeri, de bemutatom és Horváth Ferenc úr, én magam Murvai Árpád vagyok, ennek 

az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságnak az elnöke. Azt elmondom, hogy mi egy összeszokott 
csapat vagyunk, hogyha van véleménykülönbség egy-egy ülésen, de hát ez így természetes. 

Elmondom, hogy egy oktatási bizottság, meg minden bizottsági ülés SZMSZ-ben rögzítve, 

szabályozva van, hogyan néz ki. Tisztelettel kérek mindenkit, hogy ehhez tartsa magát. Az ülést 
én vezetem, aki szólni szeretne, bejelentkezik és akkor kezdheti el a mondanivalóját, ha szót 
kapott. Tisztelettel kérek mindenkit, hogy egy-egy hozzászólás idejét próbálja meg 3 perc 
keretein belül tartani, nem baj, ha többször szólunk hozzá, csak egy-egy megszólalás 3 perc 
legyen körülbelül. Nem fogjuk mérni, de több olyan szakember van, akinek már azonnal ketyeg 
a fejében a másodperc és ami nagyon lényeges lenne és amit kérek tisztelettel, hogy mindenki, 

aki szót kapott, azzal kezdje az első mondanivalóját, hogy elmondja, hogy melyik egyesületet, 

szervezetet képviseli és ki ő. Ezt a jegyzőkönyv kedvéért kell. Tisztelettel köszöntöm külön a 
bizottság tagjait, ma 2024. január 11-e van, 14 óra 21 perc, megkezdjük az ülésünket. Ha 

megengeditek, elmondanám, hogy mi a napirendünk. Egyetlen napirend miatt vagyunk 

együtt, ez pedig az, hogy a Sportközpont égisze alá tartozó vagy ahhoz bérleménnyel, 
bérlettel, használattal, sportegyesületek vezetőivel megismerkedjünk képletesen és a 

gondjait, bajait, kéréseit, terveit mindenki elmondhassa a sportközponttal kapcsolatban, és 
nyilván itt a véleményét mindenki szabadon terjesztheti elénk. Köszönöm, hogy sokan 
válaszoltatok írásban a kiküldött kérdőívre, meg kell felelnünk a január 4-ei önkormányzati 
gyűlés határozatának, hogy ezt az ülést ejtsünk meg, hajtsuk végre. Az vonatkozna ránk, hogy 
ismerjük meg a gondjaitokat, problémáikat, eredményeiket, működésetek hátterét és 
tekintsük át ezen szemszögből a sportközpont meglévő feladat-ellátási megállapodását. El 

szeretném mondani, hogy ez nem új dolog nekünk, mert 2022-ben 15 ülés alkalmával 12 
egyesületet hallgatunk meg ugyanilyen célból, ez a COVID utáni helyzet, és 2023-ban 28 ülést 
tartottunk és 32 egyesület gondjaival ismerkedtünk. Ezt azért kívánom elmondani, mert a 
határozat megszövegezéséből az sejlik ki, hogy mi ezt még nem tettük meg, de igen 
folyamatosan. Tisztelettel kérdezem a bizottság tagjait, hogy a napirendi ponthoz van-e 

hozzáfűzni valójuk, van-e más napirendre javaslat. Úgy látom, hogy nincs/   
 

!z elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

1. napirendi pont: 

Tájékoztató a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával 
kapcsolatban  

(1/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő. Murvai Árpád elnök 

Előadó. !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

Meghívottak. 
- Unio Box Team” Utánpótlást Nevelő Boksz Club. Halász Gábor elnök 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

 

- !lisca Taekwondo Club. Rácz Petra elnök 

- Kosárlabda Sport Club Szekszárd. Szabó Gergő ügyvezető 

- Magyar Labdarúgó Szövetség Tolna Vármegyei Igazgatóság. Krausz Márton igazgató 

- Szekszárd !sztalitenisz Club és Krisztilla Bt/. Gajda Istvánné ügyvezető 

- Szekszárdi Fekete Gólyák Kézilabda Club. Bay !ttila elnök 

- Szekszárdi Mozgásművészeti Stúdió Közhasznú Egyesület. Huszár Krisztina elnök 

- Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület. Eördögh Péter elnök 

- Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület. Sike Gábor titkár 

- Tolna Vármegyei Kézilabda Szövetség. Szabó Balázs elnök 

- Yorgos !sztalitenisz Sportegyesület. Kizakisz Georgiosz elnök 

- Szabó Judit egyéni vállalkozó 

- Poppi79-Land Kft/ (Sport Büfé). Kővári Zsolt üzletvezető 

- Zöld Jég Egyesület. Kakas Krisztián elnök 

Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft/ szakosztályai. 
-Tenisz Szakosztály. Steig Csaba szakosztályvezető 

- !tlétika Szakosztály. Scherert Tamás szakosztályvezető  
- Vizilabda Szakosztály. Sóvári Gábor szakosztályvezető  
- Úszó Szakosztály. Paszler József szakosztályvezető  
- Darts Szakosztály. Nagy Sándor szakosztályvezető 

- Kerékpáros Szakosztály. Schneider Gábor szakosztályvezető 

- Szenior Úszó Szakosztály. Szabó Barbara szakosztályvezető 

- Extrém Sport Szakosztály. Koszorú Csaba szakosztályvezető 

 

1. napirendi pont: 

Tájékoztató a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával 
kapcsolatban  

(1/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő. Murvai Árpád elnök 

Előadó. !sztalos !drienn sport és ifjúsági referens 

Meghívottak. 
- Szekszárdi Sportközpont képviseletében Horváth Gyula 

- !lisca Taekwondo Club. Rácz Petra elnök 

- Kosárlabda Sport Club Szekszárd. Szabó Gergő ügyvezető megbízásából Rózsa Gábor 

- Szekszárdi Fekete Gólyák Kézilabda Club. Bay !ttila elnök 

- Szekszárdi Muay Thai Sportegyesület. Eördögh Péter elnök 

- Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület. Sike Gábor titkár 

- Poppi79-Land Kft/ (Sport Büfé). Kővári Zsolt üzletvezető 

- Zöld Jég Egyesület. Kakas Krisztián elnök megbízásából Sebestyén Gyula 

 

Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft/ szakosztályai. 
-Tenisz Szakosztály. Steig Csaba szakosztályvezető 

- !tlétika Szakosztály. Scherert Tamás szakosztályvezető  
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- Úszó Szakosztály. Paszler József szakosztályvezető  
- Darts Szakosztály. Nagy Sándor szakosztályvezető 

- Kerékpáros Szakosztály. Schneider Gábor szakosztályvezető 

- Szenior Úszó Szakosztály. Szabó Barbara szakosztályvezető 

- Extrém Sport Szakosztály. Koszorú Csaba szakosztályvezető 

 

Murvai Árpád elnök: A sportközpont megbízott ügyvezető igazgatóját kérném fel, hogy az 

általa beadott írásbeli, beterjesztett anyaghoz van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Nincs. 

 

Murvai Árpád elnök: Akkor most az lenne, hogy nekünk van-e kérdésünk az ügyvezető 
igazgató úr által beadott anyaghoz. Tisztelettel kérdeznék !ttilától. Említed az anyagban, hogy 
igen gyakori az olyan panasz a használók, a bérlők részéről, hogy kiégett egy világítótest, nem 

lehet zuhanyozni, meg kéne javítani a kilincset. Ezek ilyen mindennapi dolognak tűnnek az én 
szememben, de itt van a beszámolóban, és a legnagyobb gond az, hogy a szekszárdi 
sportcsarnok hőmérséklete az, hogy úgy mondjam, nem éri el a sporthoz szükséges üzemi 
hőfokot. Mindenki tudja, hogy ez így van, tehát ezen nincs mit kertelni, ami a legnagyobb 

gond, hogy a tetőszerkezet trópusi eső formájában lehullott csapadék esetén beázik. Most 

igyekeztem szépen fogalmazni. Ezek lennének egyelőre a kérdéseim/ 
 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Köszönöm a szót. Tisztelt bizottság! Ezekkel kapcsolatban, 

amit el tudok mondani, az alapvetően az, hogy nem mai keletűek ezek a problémák, ezek, 

ahogy az elnök úr is emlegette múltkor, ezek 36 évre visszatekintő problémák. Tehát, amikor 

megépült a csarnok, már akkor is voltak vele gondok, azóta nyilván a használata csak romlott, 

a csarnok állapota én úgy gondolom, hogy a legnagyobb problémája jelen pillanatban az a 
szigetelés, tető kérdése. A tetőt le kéne cserélni, ezt én úgy gondolom, hogy alapvető dolog, 

erre készítettünk terveket, ezeket próbáljuk most eladni, idézőjelben mondva eladni. Ugye itt 

kértek tőlünk az állami beruházásokhoz is adatszolgáltatást, van kilátásban egy 

energiahatékonysági pályázat, amin szeretnénk elindulni, van a Magyar Kézilabda 
Szövetségnek egy pályázata, mi előkészítjük az anyagokat, ennek a költsége 252/000/000 Ft, 
tehát ebben a tetőszerkezet cseréje, a világításkorszerűsítés, a fűtési rendszer felújítása, 

egyebek szerepelnek. Hát nem kevés pénz ezt előteremteni, úgy gondolom, tényleg csak 
pályázatból lehet, ezért igyekszünk mindent megtenni. A beázás, én úgy gondolom, kicsit 

vitatkoznék elnök úrral, hogy nemcsak trópusi eső esetén, tehát maga a pálya fölötti rész az 
tényleg egy ilyen katartikus időben történt a beázása, de azt tudjuk, hogy az oldalsó részeken 
130.000 ott évek óta folyamatos beázások vannak. Most ennek a kijavítását megkezdtük, két 
ablaknak, hát azt túlzásnak mondom, hogy a felújítása, mert inkább csak a szigetelés vagy a 
rések tömedékelése történt meg, ez a két ablak viszont azóta nem ázott be, ami jó hír. Ezt 

folytatni akarjuk, nyilván ennek is van költsége, de ez nem az a kategória, ami belátható, tehát 
itt ablakonként kb/ 130/000 Ft ennek a költsége. Ugye nem lehet máshogy odajutni, csak alpin 

technológiával, ami nyilván megdrágítja ezt a történetet. Ezt elkezdtük, folytatni is akarjuk, 
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mert ez az, ami a mi költségeink között megoldható. A tetőn ugye itt a közgyűlési döntésnek 
megfelelően történik némi javítás, ha ott teljes javítást akarnánk a lapostetős részen, az is ilyen 

20 milliós nagyságrend lenne, erre azért nincs pénz, azokat a kisebb hibákat, amik 

kimutathatóak, van 3 szellőzőnyílás, ami összetörött, ahol valószínű be is ázott ugye a múltkori 
mérkőzés alkalmával a csarnok, illetve hát a küzdőtér, ezeket kijavítjuk, illetve van egy-két 
sérülés a borításon, amit hegesztéssel lehet orvosolni, ezek azért kezelhető tételek megint, 
tehát ezek úgy tűnik, hogy hamarosan megtörténnek, de még egyszer hangsúlyozom, ezek 

nagyon régi problémák, eddig igazán nem nagyon foglalkozott vele senki. Most mi próbálunk 
küzdeni vele, de nem fog egyik napról a másikra menni, apróságokat meg tudunk oldani, a 

nagy dolgokra sok pénz kell, amit itt a leírt vélemények alapján összeszedtünk, kisebb 

karbantartások, viszonylag gyorsan és viszonylag hamar meg lehet oldani, ezeknek a költsége 
9 és fél millió forint, tehát itt gondolok a világítás javítására, ugye jelen pillanatban itt az 

öltözőbe, folyosón lévő világítást kéne fölújítani, illetve ehhez kapcsolódóan a némi 
vezetékcsere, illetve a kapcsolótábla csere, tehát ezek egyrészt, aztán dugaljak a mosdókba, a 

jónéhány eszköznek a cseréje, piszoárok öblítőjének a javítása, még sorolhatnám hosszan, 
tehát ezek, illetve tisztasági festés, már hogyha sikerül itt rendet rakni, akkor nyilván az vele 
jár, tehát ezeknek a költsége 9 és fél millió forint lenne. Ez sem kevés pénz jelenlegi viszonyok 
között, úgyhogy nagyjából ezek, amiket mi képzelünk, gondolunk erről a dologról, és nyilván, 
amit meg tudunk oldani saját magunk, azt igyekszünk minél előbb megoldani. Köszönöm 
szépen/ 
 

Murvai Árpád elnök: Bizottság tagjait kérdezem, hogy van-e az elhangzottak után kérdés?  

 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Amit nem említettem, ugye a fűtés is fölmerült, hogy hideg 
van. A fűtési rendszerrel is az a probléma, éveken keresztül az a taktika volt, hogy nem 
cserélték ki a fűtőtesteket, hanem azt a fűtőtestet, amelyik kilyukadt, azt fogták, kizárták a 
rendszerből és ezzel megoldódott a történet. Most körülbelül a 30%-át kéne a fűtőtesteknek 

cserélni ahhoz, hogy egyáltalán bármilyen fűtésről beszélhessünk. Ennek is bekértük az 
árajánlatát, ennek a felújítása, illetve cseréje az 15 és fél millió forint, tehát nem kevés 
pénzekről beszélünk. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, ha lehet még kérdeznem, hogy a szerződések megkötésével, 
hogy állunk? 

 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Hát egyelőre úgy állunk vele ugye, hogy mivel itt végleges 
döntés még nem született a szerződésforma, illetve a díjakról és ez várhatóan ugye a január 
végi közgyűlésnek lesz újra a témája, ezért egyelőre még nem kezdtük el. Nyilván az 
előkészítését ugye az önköltségszámítás, egyebek, azt csináltam, úgyhogy a következő 
közgyűlésre szerintem ezek az anyagok teljesen készen lesznek és akkor lehet döntést hozni. 
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Murvai Árpád elnök: Tudunk egy számot mondani önköltségnek vagy többet? 

 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Amit legutóbb számoltam, de azt hozzá kell tennem, hogy nem 
egyszerű a történet, mert ugye kéne egy olyan évet látni, amikor tételesen szét vannak 
választva az egyes költségek, tehát ugye, amit idén kezdtünk, vagy 23-ba kezdtünk el csinálni, 
hogy épületenként, építmény, intézményenként szétszedve, elkülönítve a költsége, kezelése, 

ez kéne hozzá. Ennek a folyamata még nem zárult le, ugye a könyvelők még dolgoznak rajta, 
hogy ez összeálljon ez a kép, amit egy előzetes számítás csináltam, ott úgy jön ki, hogy az egy 

óra működés az 19/900 Ft. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Általában a csarnok. Hozzászólása van-e valakinek? Nem 

látok, akkor tisztelettel átadnám a szót a jelenlévőknek. Van-e kérdésük ezzel a témakörrel 
kapcsolatban ügyvezető úr vagy a bizottság irányába? Nem látok kérdést, hozzászólás? 

 

Steig Csaba: Steig Csaba vagyok és a tenisz szakosztályt képviselem, illetve a vendéglátó ipari 
iskolát képviselem, hogy mai nap például a kisterembe reggel 12 fok volt, én azt gondolom, 
hogy ilyen januári körülmények között, vírusos időszakban gyerekeket oda beküldeni és ott 
edzést tartani, szerintem nem egy egészséges dolog. Van-e arra lehetőség, hogy én, ha jól 
tudom, akkor 18 fok van megállapítva a működésre vagy a sportcsarnokban ez az elvárható 
minimum hőmérséklet, most ez lehet, hogy a küzdőtér közepén igaz, de egyébként az oldalsó 
kis termekbe, illetve ott a helyiségekbe, az öltözőkben stb/ egészen biztos, hogy meg sem 
közelíti a 18 fokot és minél hidegebb van kinn, annál nagyobb lesz ez a különbség a küzdőtér 
és a külső termek között. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen! 
 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Valóban komoly a gond, lehűlt a levegő, ebbe reménykedtünk, 
hogy minél tovább marad ez a kedvező időjárás, de sajnos nem. Az alapvető probléma az 
abban van, hogy a szigetelése és itt például a kettes edzőteremnél is ez a katartikus probléma, 

a szigetelése gyakorlatilag 0 az épületnek. Az üveg kopolit falakon keresztül úgy megy ki a 
meleg, ahogy illik és ehhez még hozzájárul az, hogy, ha jól emlékszem, a 2-es küzdőteremben 

is a radiátoroknak csak a fele működik, másik fele az nem, az ki van zárva, tehát ilyen 
körülmények között meleget csinálni elég nehéz. Hozzáteszem, hogy egyébként 16 fok a 
sportoláshoz előírt, a 18-ra kértük beállítani a távhőszolgáltatónál, ugye ők felügyelik a 
rendszert. 18 fokra kértük beállítani, ehhez képest tudja produkálni benn a küzdőtéren a 14 

fokot, a kis termekbe pedig ezt az átlagos 12 fokot, tehát sajnos ennyire rossz. Ugye azért 
mondtam itt a tetőfelújítást és az energetikai korszerűsítést, mert a tervező véleménye szerint 
is 50-55%-os hatékonyságjavulást lehetne elérni ezzel, tehát itt alapvetően a tető nincs 
szigetelve kellően, ami van rajta az édes kevés, illetve hát nem tudjuk, milyen állapotban van, 
mert nyilván nem látunk bele mindenbe, le kéne dobni a jelenlegi tetőt, a helyére egy bádog 
tetőnek nevezem, bádog tetőt kéne húzni, 30 centi szigeteléssel, az oldaná meg ezt a 
problémát, illetve az üveg kopolit falaknak a kibontása és a nyílászárók cseréje, ez ugye itt 
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ennek a 252/000/000 forintnak a döntő része, csak a tetőcsere az 204/000/000. A kopolit 

üvegfalak, a nyílászárók bontása, falazása, új nyílászárók beépítése, az 26 és fél millió, hát ezt 
kéne legalább megvalósítani ahhoz, hogy itt a beleölt hőt ne az utcára kifele toljuk. Másik része 
nyilván az, hogy olyan energia árak vannak, ami mellett el lehet fűteni a Krisztus kincsét is, ez 

is egy probléma. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm.  

 

Scherer Tamás: Scherer Tamás, !tlétika Szakosztály. Én a bérleti szerződésekkel kapcsolatban 

szeretném kérdezni, hogy decemberben leadtunk egy költségvetési tervet, amelyben még 
nyilvánvalóan, mivel hát esetleg említés szintjén ezekről már szó volt, de a költségtervben a 
bérleti díjak nem szerepelnek az atlétika szakosztálynál. Ez érintheti a sportcsarnok 
használatát is, illetve kérdezem, hogy az atlétika pálya használatát is érinti-e, vagy az öltözők 
használatát a sportcsarnokba? Mert nekünk ezek a költségek nincsenek betervezve és 
anyagilag fedezet keretünk nincsen rá. Ha a közgyűlési döntés születik, ezek azonnali hatállyal 
bevezetésre kerülnek, sőt akár visszamenőleg január 1-ével ki kell-e fizetni? Mert én nem 
tudom, hogy a többi szakosztály ezzel hogy kalkulált, vagy hogy ez nyilvánvaló, hogy erre a 
szakosztályoknak föl kell készülni, csak említésként ugye idefele jövet ugye gondolkodtam az 
atlétika a Pollack pályán sem, tehát az atlétika szakosztály ha jól tudom, akkor soha nem 
fizetett az atlétikapályáért bérleti díjat sem a Pollack pályán, sem itt. Nem azt mondom, hogy 

ez jó, de nyilvánvaló, hogy erre az új helyzetre fel kell készülni anyagilag, hogy ez mikor és hogy 
kerül bevezetésre- Illetve az árak megszabásában hogyan tudunk részt venni esetleg, vagy 
hogy dől ez el? 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm! Faragó Zsolt elnökhelyettes. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót! Üdvözlöm a megjelenteket, kedves 
vendégeket és a bizottság tagjait. !ttilának az energia, illetve a Csabának a problémájához 
szeretném hozzáfűzni, hogy értjük a problémát, azt is, hogy mire várunk és, hogy miből tudjuk 
orvosolni, viszont én maximálisan értem a Gábornak a problémáját, illetve a Csabának, tehát 
a gyerekekkel kell foglalkozni, és attól függetlenül nem jól szigetelt az épület én azt gondolom, 
főleg ebben mínuszos időkben, átmeneti megoldás kellene, egy ilyen hőlégbefúvóval 

produkálni ebben a két kisebb terembe, én tudom, én igazán tudom, hogy milyen az, hogy 
fűteni azt az épületet, aminek nincs szigetelése, de ez a hőlégbefúvás ez a pillanatnyilag az, 

ami az adott órában most nem tudom, ez hány órát vesz igénybe, adott alkalmanként van 
olyan nagyüzemű hőlégbefúvó, amivel azért elég jól levegőt lehet, hogy meleget lehet csinálni 
ahhoz, hogy sportoljon az ember, ezt alkalmanként pillanatok alatt el lehet érni egy ilyen 16 

fok, 17-et, annál melegebb nem kell, akkor sakkoznak és nem sportolnak. Én azt gondolom, 

hogy ez talán nem a bérlőknek a költségére kellene, hiszen ezt maga az épület rossz állapota 
eredményezi, nem hiszem, hogy túl sok lesz, lehet egy-két hét, de a gyerekek tényleg ne 12 
fokban legyenek, valami megoldás kellene erre, talán ideiglenest is, akár ha bérelni lehet ott 
ezektől a nagyüzemiektől, de ezt meg kell oldani az adott alkalomra, legalább addig legyen 
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meleg, ameddig konkrétan edzenek, utána valóban félóra se kell és kihűl az épület, de valamit 
mindenképpen javaslok eszközölni erre. Köszönöm szépen a szót. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm Tamás. Kérdezném, hogy öltöző díjat eddig fizettettek, mint 

atlétikai szakosztály? 

 

Scherer Tamás: Nem, ugye eddig az volt a bevett szokás, hogyha jól tudom, hogy az atlétika 
szakosztály, illetve saját szakosztályok sem teremért, sem öltözőért nem fizettek a 

sportközpontban. Illetve, ha most még kaphatok szót, hozzáfűzném, hogy az UFC 

öltözőépületben volt a 11-es és 12-es öltöző, amikor elkészült, úgy készült el, hogy ebből 2 
öltöző az atlétáké, most jelenleg ebből már egy sem áll rendelkezésünkre, sőt valamikor a 
nyilvános WC, ahova a kocogó atléták be tudnak menni, az sincs kinyitva amióta most az UFC 

használatába került az öltöző. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm! Kérdés, hozzászólás a jelenlévők részéről? Horváth Ferenc 
úr, parancsolj. 
 

Horváth Ferenc bizottsági tag: Üdvözlöm a résztvevőket! Horváth Ferenc vagyok, az elnök úr 
már említette, hogy a bizottság külsős tagja. Én most mégis úgy szeretnék hozzászólni, mint 
egy bérlő a Sportcsarnokban, mint vállalkozó. Nagyon el vagyok szomorodva, ez minden igaz, 

amit itt mindenki elmond, én az első perctől, még nem is állt a sportcsarnok, azóta ott vagyok 
valamilyen minőségben az intézménybe, én értem, hogy nincs pénz, mindent értek, de 
szerintem azt nem értem, hogy jelen pillanatban az épületben önhibámon kívül én egy, hogy 

mondjam, jogcím nélküli jóhiszemű bérlő vagyok, nincs szerződésem. Én nem szeretnék 
semmilyen más szervezet nyomába menni, én nekem mindenhol, hála Istennek lekopogom, 

hogy rendben vannak a szerződéseim, nem tudom, mi indokolja azt, hogy én nekem várni kell 
egy közgyűlés döntésére. Az intézmény önálló jogi személy, megbízott önálló igazgatóval, 
harmincvalahány éve mindig megkaptam a szerződést, érdekes módon a reklámszerződést 
hála isten örülök, hogy tudom támogatni, azt is megveszem a sportcsarnokba én is, én nem 
tudom, hogy mire várunk most, én nem tudok fizetni, pedig én higgyétek el, meg azt hiszem, 

hogy papírjaim is igazolják, hogy mindig fizetek és akarok fizetni. Miért kell nekem egy 

közgyűlési döntés ehhez, hogy megkapjam a szerződést, holott van önálló igazgatónk, saját 
jogkörrel stb/ stb/ én azt szeretném itt kérni, most nem mint bizottsági tag, de azt hiszem, hogy 
sokan vagyunk így, hogy valamerre induljunk el ebbe az egész ügybe, mert így csak húzzuk már 
hónapok óta, a hátteret lehet, hogy tudjuk, sejtjük, nem tudom, mindenkinek valami jár a 

fejébe, én talán pozícióelőnyben vagyok, mint bizottsági tag, sokféle véleményt és dolgot 

hallok, olvasok, de próbáljunk meg inkább egy kicsit a sportszakemberek felé fordulni és 
minden lehetőséget megadni nekik, mert valamiért mindig húzzuk a dolgokat és most még mi 
sem, akik fizetnénk rendesen, nem tudunk, mert várunk. Ez az egyik. A másik, amit én nagyon-

nagyon el tudok fogadni, hogy szűkös a helyzet, de ezt ne azon, ettől most hajam égnek áll, 
meghallom, az atlétikai szakosztálynak netán fizetni kéne, nincs erről szó, mint ahogy arról 
sincs szó, és ezt engedtessék meg, mint bizottsági tag, hogy mi a KSC-t el akarjuk zavarni vagy 
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nem tudom, ki mit híresztel a városba, erről sincs szó, de arról viszont szó van, hogy legalább 
amit meg tudunk mi magunk egymás között, hogy a szerződéseinket, a különböző 
programokat most hallom, hogy 20/000 forint per óra körülbelül a sportcsarnoknak a költsége, 
akkor nem tudom, most elnézést kérek, hogy egyik cég szeretett volna idejönni és 600 meg 
nem tudom milyen bérleti díjat mondunk, hogy-hogy jön ez össze, tehát ha egyszer 20/000 
forint a költsége ennek az intézménynek óránként, legalábbis most ezt hallottam, lehet, hogy 

félrehallottam, elnézést, akkor hogyha 24 órán keresztül is ott vagyunk, még az mindig csak 
500/000 Ft sincsen, tehát én nem tudom és még egy vélemény, hogy olyan embereket 
dolgoztattunk fölöslegesen a sportcsarnok létesítménybe, itt is a bizottságunkban, az 

egyesületeknél mi nem tudunk döntést hozni, mi nem tudunk semmit csinálni, csak itt most 
egymással megint elkezdünk, hogy kinek mi a problémája, holott valamennyien tudjuk, hogy 
mi a probléma, az, hogy jelen pillanatban nincs rendezve az intézménynek a helyzete, az 

intézménynek az anyagi helyzete, meg egyéb sok minden más. Én, mint vállalkozó azt 
szeretném kérni, hogy nagyon-nagyon minél előbb várom a szerződést is, szeretném rendezni, 
nekem nem mindegy, hogy egyszerre majd kapok egy nem tudom milyen számlát vagy pedig 
havonta, részleteiben befizetem. Azt külön is ezt engedtessék meg, hogy itt is szót adjak, azt 

köszönöm, mert volt ebből egy kis nézeteltérésünk ebbe az energia fizetésbe, mondom 

természetesen én egy vállalkozó vagyok, nem egy egyesület, az egyesületnek adjuk oda 
ingyen, ez rendben van, de ezt külön szeretném megköszönni, az elsőt reagáló levelemre vagy 
szavamra, mert ugyanis az történt, hogy egyik napról a másikra duplájára fölment az energia, 
holott nekem van saját költségünkön, beruházással elvégzett mérőóra, kettő is van, és a 

tényleges fogyasztást szeretném ezután is fizetni és köszönöm, hogy ezt pillanatok alatt 
lerendezte az intézmény. Köszönöm szépen!  
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Más hozzászólás, kérdés? Faragó Zsolt. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót! Scherer Tamástól kérdezném, hogy 
amikor értesültél arról, hogy az öltöző vagy a wc más működtetése, üzemeltetése alatt van, 

akkor felvetted-e a kapcsolatot az UFC elnökével, illetve jelezted-e a Sportcsarnok igazgatója 

felé, hogy szeretnél egyeztetni, hogy továbbra is marad-e ez az állapot, vagy csak tapasztaltad, 

hogy be van zárva, mert ők esetleg az UFC, az üzemeltető saját felhasználásukhoz igazította 
esetleg a nyitva tartását és hogyha jelezted, akkor mikor jelezted és azóta történt-e valami? 

Köszönöm!  

 

Scherer Tamás: Az UFC-böl Koch Lászlóval egyeztettem ez ügyben, ez november végén 
történt, meg az első problémák az október közepe, november, illetve hát megismétlődtek a 
problémák, akkor az edzőkkel döntöttünk úgy, ahogy akkor lépünk valamit, illetve Bay !ttilával 
és Énekes Dalmával azt hiszem, december 6-án ültünk a sportközpont tárgyalójában, amikor 

akkor szintén szóba került ez. Most ebben azóta még változás nem történt, ehhez hozzá jöhet 
az is, hogy ugye a téli szünetbe teljesen zárva volt az épület, mi is viszonylag keveset voltunk, 

bár edzettünk a pályán, most kezd visszatérni ugye, hogy az UFC is kezdi az edzéseket, most 

erősödik újra probléma vagy jelentkezik újra probléma. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm, akkor ezek szerint a probléma az megoldás 
hiányában okafogyott volt ott karácsony környékén, tehát akkor nem volt probléma a 
probléma, most pedig a visszatérő probléma miatt feltehetően most fogjátok orvosolni, tehát 
akkor ezek szerint van megoldás, csak éppen az, hogy kihasználatlanság miatt vagy a szünetek 
miatt nem oldódott meg még, mert nyújtottátok esetleg ennek a fixálását, tehát akkor nem 
lesz ebből gond, ugye el tudnak menni WC-re az atléták. 

 

Scherer Tamás: Öltözőkről nincs megoldás, abban maradtunk, hogy a külső nyilvános WC-hez 

kapunk kulcsot, mert ugye a problémát az jelenti, hogy ők fizetnek mindent, tehát vécépapírt, 
szappant, takarítást is. Nyilvánvaló, hogy ők, mivel ők fizetik, ők nem szeretnék, hogy más is 

azt a vécépapírt használja, ilyen egyszerűen fejezem ki magam, de most sikerült abban 
konszenzusra jutnunk, hogy azért mégiscsak egy kulcsot kapunk, amit mi magunk, edzők 
megérkezünk, kinyitjuk, távozunk a pályáról, bezárjuk, hogyha egy kocogó ezután akar a WC-

re menni, akkor ő nem fog bejutni. 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Értem, de én azt gondolom, hogy azért mégis lehet megoldás, 
tehát azt értem, hogy nem akarják ingyen odaadni, de valamilyen formában csak tudtok ti is 

hozzájárulni, tehát maga tisztálkodás, vécépapír, ez nem egy olyan nagy megerőltető dolog, 

tehát lehet saját akkor, hogyha ezen esetleg vita tárgya lenne, hogyha óriási mennyiségbe 

fogynának ezek a dolgok, de nem hiszem, hogy ez a megoldás, tehát nyilván akkor jelezték, 
hogy az a problémájuk, hogy ők egyedül töltik föl, egyedül takarítják, akkor ebből partnernek 
kell lenni, hiszen egy épületben van, nem hiszem, hogy a vezetőnek az a dolga, hogy akkor azt 
mondom, hogy nincs és nem kaptunk, nincs megoldva, akkor egy kicsit közelíteni kellene a 
kompromisszumos megoldáshoz szerintem, nem hiszem, hogy annyira embertelen lenne a 

Koch Laci és azt gondolná, hogy nem tud biztosítani. Nyilvánvalóan, ha ebben neki költségük 
van, akkor nektek is be kell szállni annyival, amennyivel igényelni szeretnétek, szerintem ez 

megint csak egy megállapodás, egy egyezség kérdése és nem az, hogy ha nem adjátok oda, 

akkor nincsen és oldjuk meg máshogy. Ez lenne a javaslatom. 

 

Scherer Tamás: Természetesen már elkezdtük a hozzájárulást mi is. Nyilvánvaló, hogy ez egy 
rendezvény esetén más, tehát itt nem csak rólunk van szó, hanem egy Megyei Diákolimpiáról 
vagy az nyilvánvaló, hogy nem az én feladatom, meg az én gondom, de ott is ez a probléma föl 
fog merülni, hogy egy rendezvény esetén ki nyitja, ki zárja, és akkor ki hozza a WC papírt. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor elé kell menni a problémának és akkor ezt előre le kell 
fixálni, hogy ne akkor ütközzünk, hiszen ezek szerint ez évről-évre, rendezvényről 
rendezvényre visszatérő probléma, elé kell menni és meg kell egyezni, ez nem egy olyan 

kardinális dolog. 
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Scherer Tamás: Csak ez egy új helyzet, eddig nem ez volt a helyzet. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor alkalmazkodni kell az új helyzethez.  

 

Scherer Tamás: Hogyha a Sportközpontnál valaki kibérli, akkor jelezni kell ezt, hogy akkor 

nekik gondoskodni kell ezekről a dolgokról, hogyha WC-t is akarja használni/  
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: De kinek kell jelezni? Annak, aki eddig ingyen használta, annak 

jeleznie kell? 

 

Scherer Tamás: Hogy ha most mondjuk egy Földesi Gyula Tolna Megyei Diáksport 
rendezvényre, Megyei Mezei Diákolimpia döntőre elkéri, akkor azt kell neki mondani, hogy 

Gyula, jó, odaadjuk, de itt a bérleti szerződés, benne van, hogy vécépapírt is hozzál/  
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én ezt nem értem, hogy ez miért gond? 

 

Scherer Tamás: Hát csak bele kell írni az !ttilának, mondom, mert ez eddig nem volt. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szerintem ez egy alapvető, kézenfekvő dolog lenne, hogyha 
valamit ingyen kapok, akkor legalább takarítom és biztosítom a tisztító felszerelést, bele kell 

írni, akkor bele kell írni. 
 

Scherer Tamás: Egy versenyre vigyék a vécépapírt? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem, egy ingatlant használ valaki, aki bérelte, használni 
szeretnétek szerintem, ha a szerződésbe kell kötni ezt, akkor írjátok bele. 

 

Murvai Árpád elnök: Ennél lejjebb már nehezen tudunk menni. Vessetek a vérengző mókusok 
elé, ha én ezt a jövő héten nem beszélem meg az UFC elnökével. Jó? Tehát itt ne lökdössünk 

egymás felé vécépapír problémákat, nem hiszem, hogy ezzel nem tudunk sportember, 

úriember módjával túllépni, és itt mondom jegyzőkönyvbe egyébként, hogy nagyon meg 

lennék lepve, ha ez a bizottság arra szavazna, hogy az atlétikai szakosztály fizessen az atlétikai 
pályáért, nem hiszem, hogy az elő fog fordulni köszönöm!  
 

Koszorú Csaba: Koszorú Csaba, az extrémsport szakosztálytól. Ugye a kiment levélben, 

mindenki megkapta az e-mailt, ott volt egyébként, amit én írtam, külön ugye nem használjuk 
a sportcsarnokot, tehát a sportcsarnokkal kapcsolatban nincsen igazából túl sok elvárásunk, 

mondjuk a porta mellett lévő wc-t időnként a srácok használják. Tulajdonképpen tehát így az 
épülettel kapcsolatban nincsen feladatunk, úgy gondolom, hogy ezzel kapcsolatban 
megfogalmazott kritikákat nyilván, amiket hallunk, azok tények, ezeken mint egyszerű 
Szekszárdi polgárként, meg sportolóként, bár már nyugdíjaztam magamat, de a lényeg az, 
hogy jó lenne, hogyha megoldódnának, viszont ugye amit mi használunk, az a Sportcsarnok 
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mögötti pálya, ami egy aszfaltos pálya, ezt valamikor ugye parkolónak használták leginkább, 

ugye KSC meccseken ez időnként ilyen zárt parkolóként volt használva, és ugye korábban talán 
focipálya lehetett, meg volt ez már jégpálya is, meg egyéb. Ugye mi ezt megkaptuk 

használatra, ide szereztük vagy vettünk nyilván a sportközpont tulajdonába, de a lényeg, hogy 
a Sportközpont ugye vett egy adag felújítandó ilyen kiugró elemeket, tehát BMX-hez és egyéb 
extrémsportágakhoz szükséges ilyen kiugrókat, ezeket felújítottuk, és ugye ezért nem fizetünk 
használati díjat egyébként soha. Most az itt ugye fölmerült, mindenért való használati díj, hogy 
itt ugye teljesen önkéntes alapon működünk, tehát hogy ha jönnek oda hozzánk gyerekek, 

akkor tulajdonképpen ingyenesen használhatják ezt a pályát, ugye maga karbantartása, 
felújítás, amit csináltunk, az is ingyenes volt, tehát mindenki a saját idejében és nem tudom 
szerintem 1000 munkaóra környékén járhatunk, ha nem több, de teljesen mindegy, ezt önként 
vállaljuk és a  gyerekekért, tehát az lenne a furcsa számomra, az Árpád úr ugye most mondta, 
hogy az atlétika pályáért mondjuk fura lenne, ha fizetni kéne, számomra az is furcsa lenne, ha 
ezért a pályáért fizetni kellene, ha minden teljesen önkéntes alapon működik. Az lenne a 

kérdésem, hogy van erre esély, hogy ezért kelljen fizetni? 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, !ttilát kérdezem, hogy azt a területet hogyan 
kezeljük? 

 

Bay Attila ügyvezető igazgató: Ez egy jó kérdés, gyakorlatilag a pálya ugye erre a bitumenes 
pályára van felépítve, az való igaz, hogy önkéntes munkával készült ez a pálya, csak ugye, ami 

fölmerült, az egyes vagy a milyen szakosztály részéről, hogy kéne egy-két dolgot csinálni 
ahhoz, hogy ezt még jobban lehessen használni. Ehhez viszont pénz kell, tehát itt mindig a 
probléma, ugye gyakorlatilag a pályának a felújítása is pályázati pénzről történt, hogy lehet-e 

erre pályázati pénzt szerezni vagy sem, erről beszélgettünk is, ugye nem egyszerű történet, 
tehát most én megmondom őszintén, valahol az elvek mentén kéne elindulni, ha az egyikért 

kérünk bérleti díjat, akkor kéne a másikért is bérleti díjat kérni. Nyilván ez az a pénz, amit a 
sportközpont be tud osztani és föl tud használni fejlesztésre, működésre, egyebekre, tehát 
ezért nehéz kérdés ez az egész történet, hogy mi legyen az atlétika pályával, mi legyen azzal a 

bitumenes pályával, meg a többi. Tehát ezek súlyos kérdések, még ha nem is tűnnek annak. 

 

Koszorú Csaba: Köszönöm/ Ugye, ahogy beszéltük is, önkéntes alapon működik, ami azt 
jelenti, hogy úgymond bárki használhatja, önkéntes alapon biztosítjuk a pálya őrszolgálatot, 

tehát tulajdonképpen a pénz ki van zárva a rendszerből, mert ahol pénz van, ott mindig 

probléma van, ezt tudjuk jól, meg érdekek jelennek meg és ez undorító, az egyik legundorítóbb 
dolog, tehát az önkéntes dolog az csodálatos, tökéletesen működő dolog, mindenki a szívét 
teszi bele, és tulajdonképpen ugye amiket leírtam ugye észrevételeket, amiket mindenki 

olvashatott, ezek hogyha szeretnék tovább fejleszteni, nem befolyásolja a működésünket és 
magunk, amit tudunk, meg tudunk valamihez szponzort vagy egy jó támogatót szerezni, aki jó 
szívvel segít, ezeket magunk is megpróbáljuk elvégezni, kivéve ugye a talajnak az új felszínének 
a felvételét, mert az egy komolyabb összeg, de egyébként nem befolyásolja a működésünket, 
tehát megpróbáljuk megcsinálni, tehát szívesen költünk vagy fogunk időt rászánni vagy 
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rááldozni a Sportcsarnoknak a külső, hátsó részének a mondjuk, hogy a kinézetére, hogy ugye 
az egy kicsit színvonalasabb legyen. Ha rendezünk egy versenyt és jönnek a sportolók, ugye 

volt már egy ilyen versenyünk és tulajdonképpen jöttek Dunaújvárosból, Kalocsáról, több 
helyről jönnek, akkor ne azt lássák, hogy egy lepusztult épület hátulja, ahol van ez a pálya, 
hanem azt egy kicsit rendbe rakjuk. Ha nincs hozzá keret vagy nincs pályázat, egyébként 
pályázatok időnként vannak, ez a görpark program is tartalmaz időnként ilyen történeteket, 

hogy felújítás, de akkor mi magunk, amit tudunk, meg fogunk csinálni és a szép érzékünknek 

megfelelően, bízom a szépérzékünkbe, meg van közöttünk ugye szakember és önkéntesen, 

persze engedéllyel, akkor megcsináljuk, tehát emiatt ne legyen fizetős, ha csak ez a dolog, de 

igazából motiváció az, hogy valaki fizet, mindenki fizessen, ezt én megértem, de itt ez mondjuk 
úgy, hogy biztosítjuk a gyerekeknek a játszóteret, hát játszótérért se fizetnek, tehát mi még a 
biztonságra is figyelünk, már van egy pálya őrünk, aki szintén a saját idejét áldozza föl, tehát 
így ez elég fura volna, de úgy is beszélünk még Attila, köszönöm/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót, tulajdonképpen az extrém sport szakkal 
kapcsolatban van némi észrevételem/ ! kérdés tulajdonképpen az, hogy kitől, mikor kapátok 
azt a pályát, de azt gondolom, hogy nagy vonalakban az alakulásotoktól, amikor ezt a 
szakosztályt megalakította az előző igazgató, akkor adhatta oda, mert előtte jégpálya volt, de 
ezzel kapcsolatban, mindenki előtt közismert, hogy a bizottságunk által kezdeményezett és 
nagyon kemény munka, szakemberek bevonásával, az önkormányzat felvett egy irányt, hogy 
ezt az extrémsportot mivel támogatja, van egy tizenéve működő egyesület, akik úgyszintén 
felépítettek egy hihetetlen nagy értékű földes pályát, ők önerőből működtek végig, végül egy 
pályázat útján kerestük azt a kerékpáros szakosztályt, aki tudja ezt és megfelelő 
szakértelemmel tudja ezt működtetni, maga az igényét, hogy szakszerűen épüljön meg egy 
stabil, viszonylag gondozásmentes, hosszútávon tartó, első lépésben egy Pumptrack pálya. Ez 

a Pumptrack pálya tökéletesen megvalósult annak a minőségében és abban a formában, 
ahogy ők elképzelték, azóta is gondozzák és igazán nagy számú, láthatóan és publikáltan is 
nagy létszámú gyerekek is vesznek részt és használják, jó helyen is van/ Erre felbuzdulva még 
egy pályázatban partnerek voltunk és hangsúlyozom, merőben sokat tett bele az 
önkormányzat abba, hogy megvalósuljon és megépült az a skate park a vásártér területén, mi 
valóban egy Bmx Freestyle és egy trial pálya van összevonva, ennek ellenére akkor Szőke 
Gergőt is megkérdeztem, hogy erről tud-e ő, hogy ez biztos jó lesz-e, hogy felállít szakosztályt, 
gyakorlatban nem, de mégis egy konkurenciát, főleg ismervén az önkormányzatnak az irányát 
hiszen már a 2/pálya megvalósításán dolgoztunk, amikor azt mondta, akkor lehetőséget ad, ha 
elkészülnek ezek a szerkezetek, amik az előző említett egyesület, a fanatics egyesülettől is 
kértünk szakvéleményt, hogy mi a véleményük erről. Ezzel kapcsolatban tolmácsoltuk is 
neked, de nem mennék el ebbe az irányba, hogy hogy véleményezték az akadályokat/ Kifejtem 

azt, hogy annak idején, amikor a Gergő ezeket a szerkezeteket odavitte, akkor a fanatics 
lenyilatkozta, hogy ezeket azért selejtezte ki az előző igazgató, a Csillag Balázs, mert nem 
szabványos és balesetveszélyesnek tartották, ezért nem foglalkozott vele az előző ügyvezető 
igazgató, amíg mi nem voltunk itt/ Ezt ő elvitte, valahogy visszakerült, de ha még ezek nem is 
azok/ Én azt a tájékoztatást kaptam, hogy ezek nem alkalmasak, amikor ott voltak, ha újabbak 
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jöttek és máshonnan hoztátok, még mindig később érkeztek meg, mint maga ez a két pályázat 
által megvalósított dolog/ Ha viszont ezek elkészültek és ott vannak, be fogom befejezni és 
hallgatni foglak, ha ezek megvalósultak és mégis ott vannak, amikor elkészült ez a skate park, 
a Szőke Gergő lenyilatkozta, hogy ezeknek ő helyet adott, lehet bővíteni és azt hiszem, úgy is 
lett kialakítva, én azt gondolom, hogy valamilyen formában az egyesülettel fel kellene 
vennetek a kapcsolatot és ha ez élő és nagy létszámú, akkor oda csatlakozni, ott keresni a 

helyét, nem pedig súlyos milliókat költeni arra a területre, ami effektíve aszfaltos és 
csúszásmentes. Olvastam az észrevételed, minden pénzbe kerülne, hogy ott ezt megcsinálják, 
egyszerűbb átvinni oda az akadályokat, ahol valós építményt kezdek el és bővítésre adtak 
lehetőséget, a Sportcsarnok és az OKSI ebbe az irányba ment el a kerékpáros pályázatok által 
támogatott sportág felé/ 
 

Koszorú Csaba. Zsolt, itt sok pontatlan dolgot mondtál, meg valótlant és ez nem személyes, 
de tényleg így van, először informálódni kellett volna, jobban/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezt a tájékoztatást kaptam a Szőke Gergőtől, tőle kaptam ezeket 
az információkat/ Ha valótlan, akkor igazgató úr tájékoztatása volt valótlan/ 
 

Koszorú Csaba. Ez nem igaz egyébként/ Veled is volt már egy személyes beszélgetésem, arra 
emlékszel? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ebben az ügyben biztos nem volt/ 
 

Koszorú Csaba. Hát akkor valóban nem emlékszel/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ilyenre nem emlékszem, hogy ezzel kapcsolatosan beszéltünk 
volna. 

 

Koszorú Csaba. !kkor is tele voltál indulattal és nem alázattal közelítettél, amikor kint 
felmértük a pályát a vásártéren, odajöttél hozzám, beléptél az aurámba, és azt mondtad, hogy 
„ez kinek a tulajdona, te tudod, hogy kié, mondd meg, mondd meg”/ Mondom Zsolt, nem is 

ismerjük egymást, Koszorú Csaba, légy szíves lépj egyet hátra, ez történt közöttünk, mondom 
akkor folytassuk tisztelettel és barátsággal, mert így nem fogunk tudni beszélgetni/ 
 

Murvai Árpád bizottsági elnök: Elnézés, ez tényleg személyeskedés/ 
 

Koszorú Csaba. Nem személyeskedek, hanem elmondom, hogy mi történt/ !zt mondta, hogy 
nem találkoztunk, ilyen nem volt, de megtörtént és utána tudtunk normálisan beszélgetni, ott 
ugyanezt kérdezted, kié ez, magánszemélyé/ Figyelj, múltkor is elmondtam, de szívesen 
elmondom most is neked, hogy ez a sportközpont tulajdonában van, a sportközpont vásárolta, 
nem magánszemély, meg nem tudom kicsoda/ ! következő, a pályázat előtt történt ez, ha 
tudtuk, hogy lesz pályázat, akkor lehet, hogy ezt nem lépjük meg, de megléptük/ !kkor, mikor 
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jött a pályázat a Bmx-triál pályára ott a vásártéren, akkor találkoztunk a Csurkovics Dáviddal, 
a Szőke Gergővel és a Sablyán Gáborral, a Triál pálya miatt ő is ott volt, én is és egyeztettünk 
a helyszínről/ Mondtam a Dávidnak, hogy figyelj beszéltünk a Gergővel, tök jó, ha a kettő pálya 
egymás mögé kerülne, jó volna/ !zt a választ kaptam, hogy ez nem a megfelelő színvonalú, 
dehogyis, erről szó sem lehet, az egy mélytelepi szökevény stb/ ! hozzáállás nem volt pozitív 
és nem volt baráti, innentől kezdve nem tudunk megfelelni, én nem kommunikálok velük, 
elismerem a munkájukat, amit tettek, amit tesznek, az az egyesület a Baka István mellett, a 

jórészüket ismerem, jóban is vagyok velük, mindenkivel, a lényeg az, hogy egy felé megyünk, 
csak két különböző úton, engem nem zavar, hogy mit csinálnak, meg hogy csinálják, nekünk 
az a fontos, hogy aki hozzánk jár sportolni, arról a lehető legnagyobb mértékben levegyük a 
terhet/ !mit felsoroltál, ehhez nincs is köze tulajdonképpen, én nem kértem pénzt és nem 
kujtorogtam, mint ahogyan fizetést sem kapok semmiért, ez csak arról szól, hogy jobbá tudjuk-

e tenni vagy nem/ Tud így is működni, de ha nem, akkor majd mi hozzáteszünk és csináljuk, ha 
ez valakit zavar, hogy önkéntes alapon emberek áldoznak időt és a saját pénzüket, akkor nem 
értem a hozzászólásokat és ezt a hozzáállást sem értem Zsolti, nem akartalak bántani, nincs 
semmi személyes/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm az előadást, szerintem ez végig személyes volt, de az 
én mondanivalóm, ha átment, az, hogy a városban még egy ugyanolyant építeni, úgy, hogy ott 
semmi költség nincsen, rendben van az, ha önkéntes alapon működik valami, de jelen 
pillanatban a sportcsarnok területére kellene egy beruházás, mikor vett egy irányt a két 
pályázattal az önkormányzat, én azt mondtam, az kellene ezzel az egyesülettel, ha helyet 
adnátok ott, akkor ott ahol a Gergő elméletileg biztosított már nektek helyet, kint a vásártéren 
és akkor nem kellene ott hátul lennetek, még egyszer jegyzőkönyvbe mondom, a kiselőadásod 
nem tudom, kivel játszódott le, de nem velem, az biztos, mert velem így nem játszódhatott le, 
tény, hogy ott lehettél az átadón, az időpontokat kérlek nézd meg és a javaslatom fontold 
meg, hogy a Fanaticssal próbáljátok meg, hogy ne legyen plusz beruházás/ Ennyit javasoltam/ 
 

Murvai Árpád elnök: Ezt itt zárjuk le, nem, lezártuk/ Fejezzük be, egyébként nem szokott senki 
kujtorogni senkinél, legfeljebb bead egy pályázatot bizonyos támogatásra/ !z eddig 
elhangzottakban még nem látom tisztázva, hogy a jelenleg vállalkozó Horváth Ferenc úr miért 
nem kapta meg a szerződés javaslatát. Ez az egyik, 2, hogy nyilván figyeltetek ti is, itt most a 
fűtés problémája a legégetőbb és egy testnevelés órát igénybevevő intézmény joggal várná el, 
hogy az az óra olyan keretek között kerüljön levezetésre, ahol a gyerek és a tanár biztonságban 
van, most én ezt látom a legproblémásabbnak/ Mehetünk akkor így tovább !ttila, tudunk 
mondani időpontot, hogy mikor lesz szerződés? 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Holnap is tudok szerződést csinálni, csak nem fog azzal 
egyezni, amit a közgyűlés dönt/ 
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Murvai Árpád elnök: Nagyon jó, ideiglenes szerződést lehet kötni, köszönöm/ Folytassuk, igen, 
Kővári Úr/ 
 

Kővári Zsolt: Üdvözlök mindenkit, Kővári Zsolt vagyok, a Szekszárdi Sportközpontnak a 
vendéglátó egységét üzemeltetjük, a Sport büfét és nyilván olvastátok a hozzászólásomat, a 
mellékleteket, az indulataim hasonlóak a többiekéhez, elsődlegesen nem megbántva az 
igazgató urat, nekem is van a működéssel kapcsolatban észrevételem, hogy nem megfelelő a 
fűtés, úgy gondolom a vendéglátó egységnek közel 20 foknak kellene lennie, hogy 
működőképes legyen, illetve a hátsó raktár és előkészítőben van egy irodahelységünk is, ami 

jelen pillanatban a 11 fokot nem éri el, nem hogy a 12-t, a 11-et sem. Azt gondolom, hogy 

ismerve a fűtési rendszerünket, anno 5-6 évvel ezelőtt még én is alkalmazottja voltam a 
cégnek és mint a Távhővel kötött szerződésben is részese voltam, ismerve a fűtési kapacitást, 
megoldás nyilván a mindenkori felújítás lenne és a nyílászárók, tetőszerkezetek cseréje, ettől 
függetlenül gondolom, hogy lehetne némi költséget fordítani arra, hogy a távhő megemelje 
ezt a hőmérsékletet, amivel elérhetnénk ezt a 18 fokot/ Gondolom, kellene egy számítást 
végezni, hogy ez havonta mekkora költséget termelt nekik, mert jelenleg mi bakancsban és 
kesztyűben dolgozunk lassan/ Nem tudom ez a többletköltség megoldható-e vagy nem. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a hozzászólást, én kérdeznék Zsolt, ha nem zavarlak/ 
Nos, én olvastam az általad beadott beszámolót és én azt kibeszélésre alkalmasnak tartanám, 
amit a rendezvényekről írtál és gondolom, hogy az igazgató úr is ebbe az irányba akar tenni 
lépéseket, hogy a sportközpontban legyenek rendezvények, én ebben biztos vagyok, hogy 
ebbe az irányba el kell indulnia a sportközpontnak, túl azon, hogy a lehető legmagasabb 
színvonalon szolgálja ki a bérlőket és a sportolókat/ 
 

Kővári Zsolt: Igen, ez a meglátásom, én közel már 11 éve ott vagyok az intézményben, annyit 
kell tudni rólam, hogy a 2020-as Covidig nem volt hétvége, amikor ne dolgoztam volna/ 
Minden hétvégén mindenben részt vettem, minden programban, ott voltunk/ !zt kell tudni, 
hogy utána elég jól leálltak a programok és az események, gyakorlatilag eltelt 2-3 év, amivel 
nem tudtunk előrukkolni/ 2 éve megkerestünk rendezvényszervezőket, mert látszódott, a 
covid után senki nem akar önként foglalni vagy bármilyen programot szervezni, így a 
sportesemények sem kerültek vissza, azok a nagyobb rendezvények, mint pl/ a karate vagy 
bármilyen esemény, kivéve a kosárlabdát/ Így azt gondoltam, az jó megoldás lehetne, mivel 
hétvégente üresek az éjszakai vagy a bármilyen szórakozásra kialakított vagy adott helységek, 
több országos rendezvényszervezővel vettem fel tavaly előtt a kapcsolatot, akik foglaltak is a 
szekszárdi sportközpontban tavaly év őszével, éjszakai rendezvényekre, havi 1 alkalommal 
bérel ez a város, úgy kell tekinteni rá, nyilván vannak diszkók, hol vannak, hol nincsenek a 
városban, de én azt gondolom, ott több fellépő, több embert meg tudna mozdítani, akkora 
kárt nem tennének, mert minden vas és minden olyan, amiben nem tudnak oly mennyiségű 
kárt tenni, hogy ne érné meg ezt havi rendszerességgel kiadni/ 2019-ben, ha jól emlékszem 
ráemeltek a bérleti díjra, ha jól emlékszem 150 ezer forintot, amivel 600 ezer forintra került 
az összeg, amihez el kellett teljen 1-2 év, hogy ezt az egyébként 800-900 fő befogadására 
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képes intézményt megérje a bérlőnek kivenni/ Eltelt a 2020-as év, amikor elkezdtek 1-2 

diszkóst foglalni az általam megkeresett rendezvényszervezők, hiszen a bevételük nemcsak a 
belépőből van, hanem magából a vendéglátó egységből is, sokszor van az, hogy nekem 
megállapodást kell kötnöm, én igyekeztem úgy megállapodást kötni, hogy ez ne érintse olyan 
mértékben, hogy bármilyen bevételtől elessen ő vagy én/ Tehát ezt mindig figyelemben 
tartottam és így kerestem meg a partnereket is/ ! lényeg az, hogy tavaly évben nyár végén a 
szervezők tájékoztatása alapján megemelték a bérleti díjat 800 ezer forintra, ez egy olyan 
összeghatár, tegyünk egy példát, ennyibe kerül egy 2500 fő befogadására alkalmas intézmény 
bérleti díja/ Ez akkora összeget jelent, hogy mellé kell akkora pénzt termelni a 
rendezvényszervezőnek, hogy a vendéglátásunk mindenképpen káros lesz, vagy nekem olyan 
pénzzel kell mellé beszállnom, hogy az működőképes legyen/ Ez akkora kockázatot jelent 
nekünk, mint kisbüfének/ Nemcsak én nem tudom, hanem ők sem gondolkodnak benne. 

Tavalyi évben volt 1-2 sérelem, amiért ügyvezető úr, nem megbántva őt, nyilván nem tudott 
megoldást találni rá/ !z akkori rendezvényszervező hölgy az utolsó pillanatban adta meg az 
információt a bérlő szervezőnek, aki sérelmezte ezt a dolgot, ugyanis 2 héttel előtte egy több 
millió forintos beruházást már eszközölt hetekkel hónapokkal ezelőtt, mert lefoglalta a 
teremdíjat, év tavaszán, 4 időpontot foglalt, ő pl/ belesett abba a csapdába, meg az előző 
szervező is, már 2-3 alkalmat foglalt és lebonyolította, hogy nem érte meg a program ezzel az 
emelt összeggel, és az általunk kialkudott közös megállapodással sem tudta kihozni a 
rendezvényt, mert annyira kockázatos volt/ Mondván, nem is volt hajlandó tovább 
együttműködni sem velem, sem a sportcsarnokkal/ Most az a kollegina nincs már ott, így ismét 
megpróbálunk megállapodásokat, illetve kölcsönös együttműködéseket kialakítani, ugyanis 
azt kell tudni a vendéglátó egységről, hogy másfél éve nem tudunk napi nyitvatartással 
üzemelni, sajnálatos módon nagyon kevés a látogatottsága az intézménynek, csupán csak 
edzéseket tartanak, ezek az edzések nem szólnak arról, hogy ezek az egyesületek kibérelnék 
komolyabb programokra, teszem fel régen volt egy olyan egyezség a bokszolókkal, hogy 
használhatták a termet, cserébe egy évben egyszer-kétszer szerveztek egy komplett 
bokszgálát/ Ugyanez igaz a karatésokra, focistákra/ !mit még észrevételként tudok mondani, 
az, hogy csak női szakosztállyal rendelkezünk gyakorlatilag, az utóbbi 10 évben már megszűnt 
az egyetlen férfi kosárlabda is, ami ott volt, így viszont a vendéglátás nehézségekkel küzd, a 
női sport nem kimondottan a kocsmaéletre van kihegyezve és most az utóbbi időben akkora 
mínuszt termeltünk, hogy már a megtakarításaimból kellett finanszírozni a vendéglátó egység 
részét. A cégünk mással is elkezdett foglalkozni, mert ez már nem éri meg/ !bban látom a 
pozitívumot, hogyha ez az összeg, ami méltányolható lenne, ez a 6-700 ezer forint, amivel 

talán meg lehetne mozdítani egy olyan szervezőt, aki újból visszatérne és legalább havi 1-2-re 

is bérelné az intézményt, mert amúgy üres/ !lkalmazkodni kell nyilván a sportolók által bérelt 
időszakra, én úgy gondolom, hogy ez az éjszakai rendezvényeket nem befolyásolná, közben 
lehetne finanszírozni azt a különbséget az egyesületek részére, onnantól tudnák 
költségmentesen használni a termeket/ Kb/ ennyi/ 
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Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen/ Még egyszer mondom, hogy a rendezvények felé el 
kell menni, saját rendezvényekre gondoltam, szervezőket és cégeket ki kell hagyni, nem 
tudom, nem értek hozzá, de lépni kell ezirányba/ Nem tudom, Attila ehhez van-e gondolatod? 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Nem tudom honnan származnak az információk, mert 800 ezer 
forintos bérleti díj nem volt ebben a csarnokban még/ Legalábbis nem ilyen rendezvényre/ ! 
600 ezer forint a teteje/ Tisztázzuk, ugye ennek a nagyszerű rendezvényszervező a felét fizette 
ki. Ez a tény/ 
 

Kővári Zsolt: Nyilván nem ismertek számomra a számok, engem ezzel hívnak fel telefonon/ 
!ttilának nem sikerült, igazgató úrnak, nekem időpontot adnia, hogy megbeszélést tudjunk 
tartani/ Nekem a bérlő átküldte a 804 ezer forintos szerződési számláját, megmutatva, nyilván 

más költségek is szerepelhetnek benne, ezek a számok számomra nem ismertek, én annyit 
tudok, nekem így közölték, hogy ezzel a létszámmal, megvizsgálhatjuk egyébként, megyei 
városoknak, vagy bármelyik sportcsarnok befogadóképesség arányához a bérleti díjakat, ha 

600, akkor bérelnék, én úgy gondolom/ Én tőlük tudom, mert bérleti szerződésünk van az 
intézménnyel, az új ügyvezető úrral nem sikerült leülnünk bármiféle problémával kapcsolatos 
megbeszéléshez/ Köszönöm/ 
 

Murvai Árpád elnök: „Hát, van-e kéznél valakinek egy marék hamuja, szeretném a fejemre 
szórni”, mert elfelejtettem megkérni ügyvezető igazgató urat, hogy mutassa be a mellette ülő 
fiatalembert/ Köszönöm/ 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Bocsánat, erre én is gondolhattam volna, elnézést kérek/ 
 

Murvai Árpád elnök: Felezzük a hamut! 
 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: ! közgyűlés tavaly decemberben döntött arról, hogy a 
szervezeti működési szabályzatát megújítja a sportközpontnak/ Ennek oka, itt a sportszakmai 
feladatok és az üzemeltetési feladatok szétválasztása volt/ Erről többször is esett szó/ ! 
decemberi döntés után, január elsejével hatályba lépett az új szervezeti és működési 
szabályzata a sportközpontnak és ennek kapcsán betöltöttük ezt az állást január elsejével, a 
mellettem ülő Horváth Gyula lett a sportközpont sportszakmai csoport vezetője, és a saját 
szakosztályaink vezetőivel már találkozott, de akkor bemutatom és átadnám neki a szót, pár 
mondat erejéig/ 
 

Horváth Gyula: Mindenkit szeretettel köszöntök, Horvát Gyulának hívnak és van egy István 
nevem is. Nem tudom, mit mondhatok, belecsöppentem ebbe a meghallgatásba, nincsenek 
sajnos jó gondolataim a sportcsarnokkal kapcsolatban, azt látom, egy nagyon markáns 
problémája most a városnak/ Eltöltöttem egy pár napot a házban, tényleg a fűtéssel gondok 
vannak. Nem hiszem, hogy nekem lett volna tisztem megítélni bármit is a csarnokkal 
kapcsolatban, én egyesületi oldalról érkezem, edzőként is dolgoztam nagyon sokáig és úgy 
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próbálok sportszakmai vezetőként beleállni a feladatokba, hogy hiszek abban, pozitív 
hozzáállással, segítőkészséggel, nem az anyagiakra gondolva elsősorban/ Lehet úgy sportolni 
szerintem, hogy nem feltétlen az anyagiak a legfontosabbak, persze vannak eredmények 

ebben a városban, amit tisztelni kell és mindenki támogatásra szorul, többek között ebben a 
8 szakosztályban is és ezt meg kell, hogy hallgassam, meg kell, hogy nézzem, át kell, hogy 
gondoljam és úgy gondolom, azok a sportolók, akik jó pár évet belettek az eredményességbe, 
őket támogatnunk kell, mert valószínű, hogy a jövőben Szekszárd hírnevét el fogja vinni, már 
most is viszik gyakorlatilag és egy városnak ez nagyon fontos, mindamellett, hogy az 
anyagiakat meg kell oldani. Köszönöm szépen/ 
 

Murvai Árpád elnök: Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése észrevétele? 

 

Scherer Tamás: ! beadandómban jeleztem még egy kérdést, amit szeretném, hogyha tavaszig 

tisztáznánk, ha most nem is tudjuk tisztázni. Ugye nincsen már karbantartója a 
sportközpontnak és szeretném az atlétikapálya fűnyírásával, pálya előkészítésével és ez 
nemcsak az atlétika szakosztályt érinti, mert egy diákolimpiai versenyre vagy amikor a 
honvédség vagy a rendőrség bérli ki és 2 asztalt három széket biztosítani kell, akkor azt 
valakinek biztosítani kell, hogy erről a jövőben, legalábbis tavasztól, amikor megkezdődnek a 
rendezvények, a fűnyírásra és a pálya előkészítésre valami megoldást találjunk és, hogy van-e 

valami elképzelés/ 
 

Steig Csaba: Köszönöm a szót, én nekem hasonló gondolataim vannak, egy kicsit más irányba, 
meg talán legalább ilyen konkrét mint a Tamásnak, hogy mikor születik ebből majd akkor 
döntés és ezt ki hozza meg a szakosztályok bérleményével kapcsolatban és milyen alapon fog 
ez a döntés megszületni, ez egy bizottsági döntés lesz, vagy az !ttilának, illetve esetleg az új 
igazgatónak, majd ha lesz új, a döntése lesz, kinek lesz új majd ez a bérleményes szerződés? 

Nekünk, mint szakosztályvezetőknek biztos egy új helyzet. De hogy a döntést ki hozza meg 

ezzel kapcsolatban, ez egy intézményi döntés lesz, hogy kivel hogyan szerződik le a 
sportközpont vagy pedig a bizottság határozza meg ennek a kritériumait és mi alapján dőlhet 
el majd, hogy ki mennyit fizet az adott használatokért? 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, semmi baj, azt a folyamatot érzékelitek, ami elindult, hogy 
gyakorlatilag azt szeretné a közgyűlés elérni, hogy ingyen használattól tekintsünk el/ Viszont a 
figyelmetekbe ajánlom, hogy azt a rendelet, illetve az SZMSZ is rögzíti, hogy a Sportközpont 
saját szakosztályai nem fizetnek bérleti díjat az általuk használt pályákért/ !z SZMSZ-ben leírt 
kötelező sorrend a következő: !ttila számítások alapján, mint ügyvezető igazgató benyújtja, 
hogy milyen költségek merülnek föl, a költség lehet önköltség, lehet emelt és lehet piaci/ 
Nyilván, hogy a mi bizottságunk önköltséges elszámolást fog javasolni minden bérlő felé, nem 
piaci áron akarjuk a csarnok sport tevékenységét beárazni, ezt !ttila nyilván ki fogja számolni/ 
! bizottság megtárgyalja, javaslattal él, nem dönt, javaslattal él a közgyűlés felé, és a közgyűlés 
ezt elfogadja, vagy módosítja, vagy nem fogadja el/ ! lehető legrészletesebben próbáljuk 
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kidolgozni, kitételeket és kivételeket is hajlandóak vagyunk beletenni, hogyha ez segít a 
tisztább és igazságosabb döntésre/ 
 

Nagy Sándor: Nagy Sándor és a szakosztály nevében érdeklődnék, mikor megalakult, a 

focipálya melletti büfében kaptunk lehetőséget és ott voltak a mi edzéseink, versenyt is ott 
bonyolítottunk le, visszakerült az UFC-hez a büfé, onnantól kezdve mi ott nem tudtunk edzést 
tartani, jelen pillanatban sajnos még nem találtunk olyan helyet és időpontot a 
sportcsarnokban, házon belül, ahol tudnánk az edzéseinket lebonyolítani, ezért egy 
támogatónknál, az Alibi sörözőnek a különtermében vannak a mi edzéseink. Esetlegesen, ha a 

későbbiek folyamán sem találnak, mert ez egy kocsma sport, úgyhogy itt ez aktuális lenne, 
csak a későbbiek folyamán az utánpótlást is jobban szeretnénk bevonni, azt nehéz mondani, 
hogy akkor a sörözőnek a különtermében találkozunk, viszont az alapok meglennének később 
a sporthoz, lényegen nem változtat, hogyha nem találjuk meg később sem az időpontot, hogy 
mikor tudnánk edzést tartani és a helyet, akkor a bizottság által esetleg, támogatásban vagy 
Szekszárd mind önkormányzati hely, esetleg valamilyen helyet tudna nekünk javasolni, 
biztosítani? 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm a kérdést. Úgy látom, minden út az UFC-hez vezet, én merem 
remélni, hogy még ebben a hónapban tudunk az UFC-vel olyan egyeztető megbeszélést és 
reményeink szerint eredményt elérni, hogy az ilyen öltöző, WC, büfé, edzés használatot 
megbeszéljük velük. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Az előző kérdésekre válaszolva, lehet 
igen, lehet, hogy érdemes lenne a Vagyonkezelőnek az igazgatóját megkeresni és 
megkérdezni, hogy van-e olyan szabad ingatlanja, ami alkalmas, tudom, hogy a piactéren 
például volt egy másra nem nagyon alkalmas, a belmagassága miatt, de elképzelhető 
valamilyen kedvezőbb ingatlanhoz és akkor nem kellene ott sorban állni a sportcsarnokban, 
tudjuk azért többen szeretnének és lehet hogy nektek esetleg kellemesebb vagy normálisabb 

körülményeket lehetne biztosítani és nem a kocsma, amúgy is ott a közelben van az ifjúsági 
tér, tehát hogyha ott találtok valamit, akkor lehet, hogy ez egy nagyobb vonzáskörzetbe 
kerülne. Ez javaslat, köszönöm/ 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, ha nincs több kérdés, én kérdeznék. Azokhoz szólna a 
kérdésem, aki rendszeresen ad be támogatási kérelmet az Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsághoz. Kezeket a magasba! Tehát az lenne a kérésem, az lenne a kérdésem, mert ezt 
föl fogjuk tenni a többieknek is, hogy reálisan kb/ mennyi lenne az a támogatási összeg határ, 
nem a csillagos ég, ami segítene, jobban segítene, mint 22-ben 23-ban. Ha ez most váratlan 
volt, akkor lehet írásban megválaszolni, de ezt nagyon szeretnénk tudni itt a költségvetés előtt, 
hogy körülbelül mivel tudnánk vagy mik azok a reális álmok, óhajok, amivel segítenénk a 

kisebb sportegyesületeket is/ 
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Rácz Petra: !kkor én ragadom magamhoz a szót, Rácz Petra vagyok, az Alisca Taekwondo 

Clubnak az elnök.  Igen, egy kicsit váratlanul ért a kérdés, de tudom rá a választ, a legnagyobb 
segítség nekünk az lenne, mint küzdő sportegyesületnek, hogy ha lenne egy önálló helyünk, 
egész egyszerűen azért, mert most itt is vagyunk, ott is vagyunk, ide-oda mászkálunk két terem 
között, ez a 2 terem a sportcsarnoknak a kettes edzőterme, ami nem igazán alkalmas küzdő 
sportolásra, hiszen nekünk állandó telepített tatami lenne a megfelelő, mert mezítlábas 
sportág vagyunk. Ugye azt hallottuk, hogy milyen időjárási körülmények vannak a 
sportcsarnokban, ezért lehetetlen az, hogy a gyerekek, vannak náluk ovisok is, mezítláb azon 
a talajon sportoltassuk, különösen mondjuk, ha technika tanulás van, akkor az egy kevésbé 
mozgalmas dolog, úgyhogy mi minden alkalommal lerakjuk a tataminkat a terembe, amivel 
nyilván károsodik ez a tatami, nagyon drága egy darab, a 8-tól 16/000 forintig terjed körülbelül, 
és hát ugye ebből le kell fedni egy edzőtermet, ennek a tárolása sem igazán megoldott, ott 

van egy ilyen kis zúg, annak mondanám, ahol mi ezt tároljuk, egyéb küzdősportoknál például 
itt a mellettem ülő edző által képviselt sportág, elengedhetetlen a boksz zsák, amit meg 
szintén nem lehet mondjuk egy sportcsarnokban fölszerelni. A másik terem, amit bérlünk, az 

a fallabda terem, ami szintén nem küzdősportolásra készült, csak részben alkalmas, túl nagy a 
belmagasság, kifűteni szinte lehetetlen, szerencsére ebben a kérdésben azért történtek 
előrelépések, ezt köszönjük a jelenlegi igazgató úrnak, úgyhogy egy kicsit kellemesebb 

környezetben tudunk ott edzeni, a berendezést azt gyakorlatilag mi magunk tettük meg a mi 
igényeinkhez mérten, viszont az nem egy elég nagy terem ahhoz, hogy minden csoporttal és 
rentábilisan tudjunk ott működni, úgyhogy igazából nekünk az előrelépés az lenne, 
természetesen nagyon örülünk az anyagi támogatásnak, de hogyha egy önálló teremben 
tudnánk edzeni. Ugye ez többször fölmerült már, nyilván terítéken van a téma, tudom, hogy 
pénz nincs rá, pályázat nincs rá, ha lesz, akkor mi állunk elébe, mert részt vennénk egy ilyen 
dologban. Köszönöm szépen/ 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Barbara, ti nagyon-nagyon sokat küzdőtök ezzel az úszás 
témával, tehát nálatok ez egy elengedhetetlen dolog, hogy víz kell hozzá és mindenképpen 
díjazom azt a kitartást és lelkesedést, amivel még fönn tudtok maradni a vízen, ami nincs/ 
 

Szabó Barbara: Most hallottunk sok egyesület problémáiról, meg bérleti díjakról, az úszó 
szakosztály és a senior úszó szakosztályt, amikor megkeresték, azóta gondolkodás nélkül fizeti 
a bérleti díjat az uszodához, én úgy gondolom, ha más megkapja a lehetőséget, hogy ne 
kelljen, akkor azok a körülmények, amiket mi kapunk, ha másnak megengedik, akkor sajnos 
nekem ez a véleményem/ 
 

Murvai Árpád elnök: Nem lesz ingyenesség/ Köszönőm a véleményt/ Más? 

 

Sike Gábor: Sike Gábor vagyok, a Tolna Megyei Szabadidősök titkára, új vagyok ebben a 

körben, mert sajnálatos módon az elnökünk tavalyi év folyamán elhunyt és mint beugrós 
vagyok most itt, az elnök úr kérdésére válaszolva a támogatással kapcsolatban, nekünk nagyon 
nagy segítséget jelent ez az anyagi támogatás, mert a tagjainktól minimális hozzájárulást 
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tudunk beszedni, nagyon nagy segítség, hogy tudjuk használni a termet, igaz hogy küszködünk 
mi is azzal a problémával, ami már itt elhangzott, beázik a terem, fűtés nincs, úgyhogy ez az 
összeg, ami a tavalyi évben igényelhető volt és elérhető volt, kb/ lehetővé teszi azt, hogy ebben 
az évben is azzal a létszámmal, amivel mi fel tudunk vonulni, hogy sportolni tudjunk. 

 

Murvai Árpád elnök: Más nincs, és a hivatal részéről sincs észrevétel/ Köszönöm, akkor közben 
az elhangzottak alapján próbáltam a határozati javaslatot kiegészíteni, hogy életszerűbb 
legyen, ezt fölolvasnám/ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/19 
önkormányzati rendelet 1-es számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím alatti 
1-es pont 6-os alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva jóváhagyja a 
Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft/ létesítményeinek használatával kapcsolatos 
tájékoztatót, az elhangzottak, illetve az írásban beérkezett beszámolók alapján tájékoztatást 
ad a közgyűlés felé és javaslattal fog élni abban a tárgyban, hogy az itt elhangzottak kerüljenek 
megvitatásra/ !ki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

1/2024. (I.11;) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft; létesítményeinek használatával kapcsolatos 
tájékoztatóról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati 
rendelet 1/ számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1/ pont 6/ alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva jóváhagyja a Szekszárdi Sportközpont 
Nonprofit Kft/ létesítményeinek használatával kapcsolatos tájékoztatót, és dönt arról, hogy az 

ülésen elhangzottak, illetve az írásban beérkezett beszámolók alapján tájékoztatást ad a 

Közgyűlés felé, és javaslattal fog élni a tekintetben, hogy az elhangzottak (Szekszárdi 
Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft/ létesítményeinek használata) kerüljenek megvitatásra. 

 

Határidő: 2024; január 31. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, megtisztelő volt, hogy nemcsak eljöttetek, hanem 
hozzá is szóltatok, tegyétek ezt máskor is.  
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a bizottság 2024; január 11; napi 
nyilvános ülését 15 óra 48 perckor berekeszti. 

K.m.f. 

 

 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Készítette: 
             dr; Holczer Mónika,  Biró Zsófia és Sudár Dávid 

                          igazgatóságvezető             adminisztrátorok 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 

Ellenjegyezte: 

           dr. Zsikó-Gál Klaudia 

           jegyző 


